

The Board of Directors Nominees Profiles for Election (Subject to CBB approval)

| | |
|--|--|
| <p>1- Jamal Ali Al-Hazeem</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bahraini national - Citified Public Accountant (CPA) - Over 35 years of experience in assurance, commercial and investment banking. | <p>1- جمال علي الهزيم</p> <ul style="list-style-type: none"> - بحريني الجنسية - يحمل شهادة المحاسب القانوني (CPA) - لدى السيد الهزيم خبرة واسعة تتجاوز 35 عاماً في مجال التدقيق والمصارف التجارية الاستثمارية. |
| <p>2- Abdulrahman Abdulla Mohammed</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bahraini national - Masters' in Business Administration from Hull University of Hull, United Kingdom. - Over 35 years of experience, held different positions in the banking sector. | <p>2- عبدالرحمن عبدالله محمد</p> <ul style="list-style-type: none"> - بحريني الجنسية - يحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة "هال" ببريطانيا. - لديه خبرة طويلة تفوق 35 في مجال المصارف كما تقلد الكثير من المناصب في المجال المصرفي. |
| <p>3- Ebrahim Mohammed Sharif Al-Rayes</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bahraini national - BSc. Degree in Accounting from Beirut Arab University, he is also Certified Insurance Proficiency. - Over 35 years of experience in Insurance sector. | <p>3- إبراهيم محمد شريف الرئيس</p> <ul style="list-style-type: none"> - بحريني الجنسية - يحمل درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة بيروت العربية، والشهادة الاحترافية في التأمين Certified Insurance Proficiency. - لدى السيد شريف خبرة تقارب 35 سنة في مجال التأمين. |
| <p>4- Khaled Soud Al Hasan</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kuwaiti national - BSc. In Commerce and Economics, and Political Science from University of Kuwait. - Over 35 years of experience in Insurance sector. | <p>4- خالد سعود الحسن</p> <ul style="list-style-type: none"> - كويتي الجنسية - يحمل درجة البكالوريوس في التجارة والاقتصاد والعلوم السياسية من جامعة الكويت. - لديه خبرة 35 سنة في مجال التأمين. |

Takaful International Co. BSC

شركة التكافل الدولية ش.م.ب

Qatar QFC Branch فرع قطر

Head Office المركز الرئيسي

P.O.Box. 31240, Doha ص.ب.

P.O.Box. 3230, Manama ص.ب.

Tel. (+974) 44916444 هاتف.

Tel. (+973) 17565656 هاتف.

Fax. (+974) 44916445 فاكس.

Fax. (+973) 17582688 فاكس.

شركة مرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كشركة تكافل عام وعائلي

Licensed as a General and Family Takaful Company by the CBB

The Board of Directors Nominees Profiles for Election (Subject to CBB approval)

| | |
|---|--|
| <p>5- Ahmed Abdulrahman Bucheeri</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bahraini national - Chartered Alternative Investment Analyst (CAIA) - Over 20 years of experience in Insurance sector, commercial and investment banking | <p>5- أحمد عبدالرحمن بوجيري</p> <ul style="list-style-type: none"> - بحريني الجنسية - يحمل شهادة محلل استثمارات معتمد (CAIA) - لديه خبرة تتجاوز 20 عاماً في مجال التأمين والمصارف التجارية والاستثمارية. |
| <p>6- Khalid Jamal Al-Muzaire</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kuwaiti national - BSc. In Accounting from University of Kuwait, and Certified Public Accountant (CPA). - 10 years of experience in assurance and real estate investment. | <p>6 خالد جمال المزيرعي</p> <ul style="list-style-type: none"> - كويتي الجنسية - يحمل درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة الكويت، وشهادة المحاسب القانوني (CPA) - لدى السيد المزيرعي خبرة في التدقيق والاستثمار العقاري تقارب 10 سنوات. |
| <p>7- Abdulla Rabia Mohamed Rabia</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bahraini national - Diploma in Cars Engineering - Over 35 years of experience in Insurance sector, in Kingdom of Bahrain and State of Kuwait. | <p>7 عبدالله ربيعة محمد ربيعة</p> <ul style="list-style-type: none"> - بحريني الجنسية - حاصل على دبلوم في هندسة السيارات. - لدى السيد ربيعة خبرة تفوق 35 عاماً في مجال التأمين في مملكة البحرين ودولة الكويت. |
| <p>8- Osama Kamel Kishk</p> <ul style="list-style-type: none"> - Egyptian national - Certified Public Accountant (CPA), Certified Internal Auditor (CIA), in addition to MBA from Maastricht College of Management. - Over 20 years of experience in Insurance in financial services and banking in Arab Republic of Egypt and State of Kuwait. | <p>8- أسامة كامل كشك</p> <ul style="list-style-type: none"> - مصري الجنسية - يحمل شهادة المحاسب القانوني (CPA)، وشهادة المدقق الداخلي القانوني (CIA)، والماجستير في إدارة الأعمال من كلية ماستريخت للإدارة بهولندا. - لديه خبرة أكثر من 20 عاماً في مجال الخدمات المالية والمصرفية والتأمين في جمهورية مصر العربية ودولة الكويت. |

The Board of Directors Nominees Profiles for Election (Subject to CBB approval)

| | |
|---|--|
| <p>9- Rashed Ali Abdulrahim</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bahraini national - Association of Chartered Certified Accountants (ACCA) - Over 40 years of experience in banking sector in Kingdom of Bahrain and Kingdom of Saudi Arabia. | <p>9- راشد علي عبدالرحيم</p> <ul style="list-style-type: none"> - بحريني الجنسية - يحمل شهادة المحاسب القانوني (ACCA) من بريطانيا. - لديه خبرة تتجاوز 40 عاماً في القطاع المصرفي في مملكة البحرين والمملكة العربية السعودية. |
| <p>10 Osama Taqi Albaharna</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bahraini national - Ph.D. in Electrical and Electronics Engineering from University of London, UK. - Over 30 years of experience in consultation, project management, strategic planning and managerial work. | <p>10- الدكتور/أسامة تقي البهارنة</p> <ul style="list-style-type: none"> - بحريني الجنسية - يحمل درجة الدكتوراه في الهندسة الكهربائية والالكترونية من جامعة مع جامعة لندن ببريطانيا. - لديه خبرة 30 عاماً في الاستشارات وإدارة المشاريع والتخطيط الاستراتيجي والعمل الإداري. |
| <p>11- Sager Abdulmohsen Al-Sejari</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kuwaiti National - BSc. in Mathematics from University of Kuwait <p>15 years of experience in managerial positions in State of Kuwait.</p> | <p>11- صقر عبدالمحسن السجاري</p> <ul style="list-style-type: none"> - كويتي الجنسية - يحمل درجة البكالوريوس في الرياضيات من جامعة الكويت. <p>لدى السيد السجاري خبرة 15 عاماً في مجال العمل الإدارة بدولة الكويت.</p> |

ESAM AL-AUSARI

15/03/2018

Handwritten signature

Takaful International Co. BSC

شركة التكافل الدولية ش.م.ب

Qatar QFC Branch فرع قطر

Head Office المركز الرئيسي

P.O.Box. 31240, Doha ص.ب. 31240، الدوحة

P.O.Box. 3230, Manama ص.ب. 3230، المنامة

Tel. (+974) 44916444 هاتف

Tel. (+973) 17565656 هاتف

Fax. (+974) 44916445 فاكس

Fax. (+973) 17582688 فاكس

شركة مرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كشركة تكافل عام وعائلي
Licensed as a General and Family Takaful Company by the CBB